
کنار رفتن حمید گرشاسبی از مدیرعاملی باشگاه پیکان 

آن هم به بهانه بازنشســـتگی ســـوژه و بهانه خوبی بود تا 

به سراغ مدیرعامل اسبق پرسپولیس برویم و با او درمورد 

اتفاقات رخ داده همکلام شویم. شایعه شده بود قرار است 

گرشاســـبی بار دیگر با پرسپولیس همکاری هایی داشته 

باشـــد. همه این موارد را کنار هم قرار دادیم تا با این مدیر 

قدیمی ورزش همکلام شـــویم. گرشاســـبی در گفت وگو 

با »فرهیختگان« ســـعی کرد پاسخ های لازم را به سوالات 

مطرح شده بدهد. هرچند احتیاط هم در کلامش مشخص 

بود! متن این گفت وگو را در ادامه می خوانید.

مستقیم برویم سراغ ســـوال اصلی! علت قطع همکاری 

شما با پیکان چه بود؟

شرایطکارماندیگربههمنمیخورد!

ممکن است واضح تر بگویید؟

صحبـــتازبحثبودجهوتشـــکیلاتبود.دیدمهیچکدامبه

یـــکتیملیگبرترینمیخورد.تصمیـــمگرفتمبههمکاری

پایانبدهم.

اما شما داشتید کار می کردید. آیا اعتراضی از جانب 

شما مطرح شد؟

نـــه،مناعتراضینکـــردم.دیدمباآنشـــرایطموجود

نمیتوانمکارکنم،توافقیازجمعپیکانیهاجداشدم.

برخی شـــایعات این بود که به خاطر موافقت شما با 

انتقال 2 بازیکن به تیم استقلال و یک تیم پرتغالی 

شما را برکنار کردند!

وقتیشماجاییمیرویدومیبینیدشرایطلازمبرایانجامکار

وجودنداردقطعابههمکاریادامهنمیدهید.فعلانمیخواهم

درمـــوردریزاتفاقاتصحبتکنم.زمانشبرســـددراینمورد

صحبتخواهمکرد.

مسئولان باشگاه پیکان علت جدایی شما را بازنشستگی 

اعلام کردند. درحالی که شـــما قبل تـــر به همین دلیل از 

پرســـپولیس جدا شـــدید. چرا این قدر دیر به این نتیجه 

رسیدند؟

الانواژهبازنشستگیتبدیلبهیکچماغشدهکهازآن

برایتخریبمدیرانقدیمیاستفادهمیکنندوگرنهشما

درهیـــچجایدنیا

چنینقانونیرادر

ورزشنمیبینید.اینقانونبرایبخشهایدولتیاســـتنه

خصوصی.هرچنددردولتهمشاهدادامهکاربازنشستهها

هســـتیم.اینکارهاثمریجزنارضایتیوبیاعتمادیمردم

ندارد.اینهاقوانینعجیبیاســـتکهفقطدرورزشمادیده

میشـــود.مثلقانون27سالههاکههمهمیدانندیکقانون

عجیببود.

یعنی فکر می کنید در بدنه ورزش مشکلی 

با شما وجود دارد؟

نمیدانم!خودمهمدوستدارمببینم

دقیقاموضوعچیست.

بخشی از هواداران پرسپولیس 

خواستار بازگشت شما شدند و 

شایعه شد برمی گردید!

هوادارانپرسپولیسهمیشهبه

منلطفداشـــتهودارند

وازآنهاممنونماما

حقیقتشچنین

اصلا بحثی

مطرحنبود.

مذاکره ای هم نشد؟

اصلا،کسیبامندراینموردصحبتنکردهاست.

شرایط پرسپولیس را چطور می بینید؟

الحمدللهتیـــمداردخوبپیشمیرود.اگربتوانندســـریعتر

بحثهایمالیشـــانرامدیریـــتکنندوهمـــهاعضابدانند

پرداختیهاسرموعدانجاممیشودروندخوبحرکتیاینتیم

ثابتخواهدشدوبازهممیتوانیمشاهدموفقیتهایبیشتراین

تیموباشگاهمردمیباشیم.

یادمان است آخرین تمدید قرارداد با برانکو در زمان مدیریت 

شما انجام شد اما الان می گویند به خاطر شکایت برانکو پنجره 

نقل وانتقالاتی پرسپولیس بسته شده است.

البتهمیگویندپنجرهبســـتهنشده!بااینحالباشناختیکهاز

برانکودارممیتوانســـتندبااوتوافقکنند.نمیدانمچرااینکار

راانجامندادند.

فکر می کنید چرا کار پرسپولیس و برانکو به اینجا رسید؟

بهنظرمنعلتشفقطلجاجتوبدسلیقگیاست.

لجاجت چه کسی؟!

کاملامشخصاست.نیازیبهگفتنمننیست!

به هر حال چندبار با برانکو مذاکره شد اما نتیجه ای نداشت.

اینبهخاطربیاعتمادیاستکهبهوجودآمده.مگراینهادرترکیه

بابرانکونشستنداشتند؟درآنجابهتوافقاتیهمرسیدند.حتی

درصدخوبیهمبرانکوبهپرسپولیستخفیفداد.چرابهوعدهها

عملنکردند؟بهنظرممیتوانستندراحتبابرانکوتوافقکنند.

هنوز هم می پرسند پاداش آسیایی چه شد و چرا با این پول 

با برانکو تسویه نکردند.

اینپولبعدازمدیریتمنبهباشگاهرسید.حقیقتامیتوانستند

بااینپولبابرانکوودســـتیارانشتسویهکنند؛امانمیدانمچرا

ایناتفاقرخنداد.

می گویند یکی از دلایل تسویه نکردن با برانکو دخالت های 

وزارت ورزش بوده. مثل این بحث که گفتند وزیر خواســـتار 

شـــکایت کردن پرسپولیس از برانکو شـــده. زمان مدیریت 

شما در پرسپولیس چنین توصیه هایی از جانب وزیر صورت 

می گرفت؟

منکارخودمرامیکردم.اصلانمیگذاشـــتمبهجاییبرسدکه

وزیریااطرافیانشبخواهندتوصیهایکنند.سریعدرهیاتمدیره

مصوبواجراییمیکردیم.بههمینشکلقراردادبرانکوراتمدید

کردم.ســـریعبهاینجمعبندیرسیدیمکهبرانکوبایدبماندو

بلافاصلهبااوواردمذاکرهشدیموتوافقکردیم.

واقعا فکر می کنید دلیل این همه مشـــکلات پرســـپولیس 

چیست؟

دولتیبودنشمشکلایجادکرده.میگویندباشگاهدولتیاست

امادولتیکریالبهاینباشگاهکمکمالینمیکند.بااسمدولت

واقعانمیتوانیبرایپرسپولیسکاریانجامدهی.هرکاریهم

انجامبدهیآخرشتورادادگاهیمیکنند.نهپولمیدهندنه

امکانات.خودتبایددنبالاسپانسرباشی.

اما می گویند اسپانسر کنونی باشگاه را وزارت ورزش تعیین 

کرده!

زمانماخبریازاینچیزهانبود.ایرانسلاسپانسرمابودکهباآنها

مذاکرهکردیموتوانستیمکمکهایخوبیازآنهابرایبستهشدن

50،40پروندهخطرناکبگیریم.همهمذاکراتراهممســـتقیم

خودمانانجاممیدادیم.

در پایان بگویید درحال حاضر به چه کاری مشغول هستید؟

فعلادرمرخصیهســـتم.مدتیبگذردتاببینیمقراراســـتچه

کاریانجامدهیم.
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گرشاسبی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بازنشستگی چماقی برای تخریب مدیران شده است

با پاداش آسیایی می توانستند با برانکو تسویه کنند
شرایط کار با پیکان مناسب نبود، بعدا درموردش حرف می زنم!

پس از کش وقوس های فراوان فدراسیون دوومیدانی به این 

نتیجه رسید که مسابقات خود را در لیگ برتر آغاز کرده تا پس 

از مدت ها تعطیلی ورزش، دوومیدانی کاران بتوانند بار دیگر 

به رقابت ها بازگشته و برای بالا بردن آمادگی خود و رسیدن به 

فرم ایده آل، خودشان را در چالش لیگ به آزمایش بکشند. از 

این رو ورزشکاران تیم های مختلف لیگ از دهه سوم شهریور 

در مجموعه آفتاب انقلاب دور هم جمع شدند تا رقابت های 

خود را در بیست وچهارمین دوره رقابت های لیگ کشور آغاز 

کنند و به امید کسب مدال و سکو در ماده های مختلف تمام 

تلاش خود را به معرض نمایش بگذارند. 

بعد از برگزاری مرحله اول مســـابقات، پنجشنبه و جمعه 

شب مرحله دوم مسابقات هم برگزار شد و تیم فولاد مبارکه 

ســـپاهان توانست با کسب 232 امتیاز در جایگاه نخست 

این مرحله قرار بگیرد. بعد از ســـپاهانی ها این تیم پلیمر 

خلیج فارس خرم آباد بود که توانست با کسب 210 امتیاز 

از این رقابت ها جایگاه دومی را به نام خودش کند و در ادامه 

دانشـــگاه آزاد اسلامی با 129 امتیاز جایگاه سومی خود را 

تثبیت کرد تا نشان بدهد نسبت به فصل گذشته تیم بهتری 

را جمع وجور و روانه این رقابت ها کرده است. 

دانشگاهی ها که فصل گذشته نتوانستند نمایش دلچسبی 

از خود به نمایش بگذارند و دستاوردشان از بازی های لیگ 

مقام ششـــمی بود، در بازی های جمعه شب توانستند 3 

مدال طلا، 3 نقره و 4 برنز را به دســـت بیاورند و با اختلاف 

29 امتیازی نسبت به نزدیک ترین تعقیب کننده خود که 

صنعت مس کرمان بود سکوی سومی و مدال برنز دومین 

مرحله رقابت های لیگ کشور را به خود اختصاص دهند. 

برای دانشـــگاه آزاد اسلامی در این رقابت ها جلیل ناصری، 

حسین رسولی و محمد معتمدنیا در ماده های مختلف مدال 

طلا گرفتند و مسعود کامران، ایوب آرخی و میثم عبدالله پور، 

به مدال نقره رسیدند. همچنین علی شیریان، علی مرادی، 

مجتبی زاهدی و علی عباسپور، مدال برنز گرفتند. نکته ای 

که در این بین بســـیار برای حاضران رقابت ها جلب توجه 

می کرد رفتار اخلاق مدارانه بازیکنان و اعضای دانشگاه آزاد 

اسلامی بود که بارها دیده شد و تشویق مسئولان و حاضران 

در محل برگزاری بازی ها را به همراه داشت. 

حالا باید ورزشـــکاران دوومیدانی کشور تمرینات خود را 

ادامه بدهند تا در سومین مرحله رقابت های لیگ کشور به 

میدان بروند و بتوانند با آمادگی بیشتر نتایج بهتری را برای 

خود و تیم هایشان رقم بزنند. قرار است طبق برنامه مرحله 

سوم لیگ آقایان در تاریخ دهم و یازدهم مهرماه برگزار شود. 

مرحله دوم رقابت های لیگ بانوان هم از دیروز آغاز شـــده 

و امروز به پایان می رســـد و مرحله سوم رقابت های بانوان 

هم دوازدهم و سیزدهم مهرماه برگزار می شود. سرپرست 

فدراسیون دوومیدانی یکی از نفراتی بود که در زمان برگزاری 

بازی های مرحله دوم بیست وچهارمین دوره لیگ کشور، با 

دقت اتفاقات و رقابت های ورزشکاران را زیرنظر گرفته بود و 

تلاش می کرد بازی ها بدون هیچ مشـــکلی انجام شده و به 

پایان برســـد. او که به نظم و اخلاق اهمیت زیادی می دهد، 

در لابه لای بازی های لیگ دوومیدانی دقایقی را به گفت وگو 

با خبرنـــگاران »فرهیختگان« پرداخت که ماحصل آن را در 

ادامه می خوانید.

ارزیابی شـــما درخصـــوص بیســـت وچهارمین دوره لیگ 

دوومیدانی چیست و اگر بخواهید این دوره را با دوره قبل لیگ 

مقایسه کنید، از لحاظ کمی و کیفی آن را چطور می بینید؟ 

باتوجهبهبرنامهریزیایکهانجامدادهایم،لیگبیستوچهارم

برایبانوانوآقایاندر3مرحلهبرگزارشـــدهوبهپایانمیرسد.

ماتااینجاتوانســـتهایممرحلهاولودومآنرابهپایانبرسانیمو

خودمانراآمادهمرحلهسومکنیم.شروعبازیهادرلیگآقایان

با15تیمآغازشـــدودرلیگبانوانهمشـــاهدحضور15تیم

هستیم.خداراشکربعدازجایزهبزرگرفتهرفتهکیفیتلیگرو

بهافزایشرفتورکوردهاییکهدراینبازیهاثبتشـــده،خود

گویایاینموضوعاست.درمرحلهاولاینبازیهاحدود6تا7

رکورددرموادمختلفجابهجاشدودرمرحلهدومهمکهشاهد

آنبودیم،فکرمیکنمیکیا2رکوردباشـــگاهیجابهجاشده

اســـت.باتوجهبهتعطیلاتیکهبهخاطرویروسکرونادرمقابل

ورزشکارانقرارگرفت،منفکرمیکنماینرکوردهابرایشروع

بسیارخوباست؛چراکهباشگاههایماشرایطلازمرابرایتمرین

نداشـــتنداماباتوجهبهبرنامهریزیایکهازقبلداشتیم،تنها

کاریکهتوانستیمبرایورزشکارانانجامبدهیماینبودکهلیگ

رادر3مرحلهبرگزارکنیمتاورزشکارانبتوانندرفتهرفتهخودرابا

شرایطبازیهاوفقدهندوموردمحکقراربگیرند.مامیدانیم

کهالمپیکدرپیشاستوبعدازاین3مرحلهلیگدرشورای

فنینفراتبرتررابراساسرکوردهاییکهبهدستآوردهاندبرای

حضوردربازیهایبینالمللیانتخابمیکنیم.

ظاهرا شـــما لیگ جوانان را هم بعـــد از مدت ها دوباره احیا 

کرده اید. 

بله،فکرمیکنمبعداز8یا9سالدوبارهشاهدرقابتهایلیگ

جوانانخواهیمبودوالبتهنوجوانانهمقراراستدررقابتهای

لیگبهمیدانبروند.البتهلیگنوجوانانوجوانانقراراستدر

2مرحلهبرگزارشودکهمرحلهابتداییآندرپایانهمینهفته

انجاممیشود.

شـــنیده می شد که ورزشکاران رشته دوومیدانی به شدت 

از لحاظ مالی در شـــرایط بدی قرار داشتند و یکی از دلایل 

شروع بازی ها هم همین مشکل مالی بازیکنان بوده است. 

خب،درلیگبهغیرازقهرمانیهاورکوردهاییکهثبتمیشود،

اتفاقاتدیگرهمرخمیدهدومنفکرمیکنممهمترینآنبحث

پویاییورزشکارانماست.موضوعمعیشتیهمیکیازمشکلاتی

بودکهوجودداشتوماوظیفهخودمیدیدیمآنراحلکنیم،

برایاینمنظورباباشگاههامذاکراتیداشتیم،ازجملهبالشگری

کهجاداردازویتشکرویژهایداشتهباشم.اودردانشگاهآزاد

با2تیمبانوانوآقایانپایبهاینرقابتهاگذاشتندوتوانستند

نتایجخوبیراهمبهدستبیاورند.ایشانهرکمکیکهمیشدبه

فدراسیوندوومیدانیانجامدادندوکمالمحبترابهماداشتند.

برگزاری رقابت های لیگ در شرایط کرونا می تواند در شور و 

نشاط جامعه تاثیر داشته باشد و دوومیدانی نیز با توجه به 

اینکه ورزش مادر است می تواند نقش مهمی در این زمینه 

بازی کند. شـــما برای این شور و نشاط و پویایی جامعه چه 

برنامه ای داشتید؟ 

همینکهمســـابقاتانجاممیشـــودخودششـــورونشاط

اجتماعیبههمراهدارد.مادردورهقبلیلیگکهشـــرایطهم

کرونایینبود،با10تیملیگرابرگزارکردیموامسالبا15تیم

بازیهارابرگزارمیکنیم.باتوجهبهاینکههرفدراسیونیباید

پشتوانهداشتهباشد،ماهمباتوجهبهظرفیتخودمیتوانیمدر

اینزمینهقدمبرداریم.وقتیماتصمیمگرفتیملیگنوجوانان

وجوانانراراهبیندازیمبرایشورونشاطآنهااز3،2ماهقبل

بـــه40نفرازورزشـــکارانمانکمکهزینهتمرینیپرداخت

کردیم.موضوعدیگرهمایناستکهقراراستکمیتهفنیما

براساسمعیارهاوشاخصههاییکهدارد،مربیانکشوررامورد

ارزیابیقراردهدواگراینمربیانحائزشرایطابتداییباشند،

ازفدراسیونحقوقماهیانهدریافتمیکنندوتاپایانهفته

آیندهحقوقماهیانهمردادوشـــهریورحدود35نفرازمربیان

مابهحسابشانواریزمیشود.

از شرایط المپیک هم بگویید که وضعیت ورزشکاران صاحب 

سهمیه به چه شکل است و یا برای آماده سازی آنها اردویی 

درنظر دارید و این اردوها داخلی است یا خارجی؟ 

برایالمپیک2سهمیهکسبکردهایم؛یکیحدادیونفردیگر

تفتیان.حدادیخارپاشنهداردکهامیدواریماینمشکلایشان

برطرفشودوبتوانددرالمپیکحاضرشود.قراراستتاپایان

هفتهآیندهایشـــانبهکشورآلماناعزامشودتاتحتمداواقرار

بگیردوباتوجهبهتضمیندکترایشاندرخصوصاینکه45روز

بعدازعملمیتواندتمریناتشراآغازکند،کمیتهپزشکیهمبا

آنموافقتکرد.تفتیانهمدرفرانسهحضورداردواردویخود

راپشتسرمیگذاردودرمســـابقاتبرونمرزیحاضراست.

برایاین2ورزشکارالمپیکیونفراتبرترلیگ،بعدازبازیهای

مرحلهسومشورایفنیتشکیلجلسهمیدهدوبرایافراددارای

سهمیهونفراتیکهشانسسهمیهدارند،تصمیمگیریمیکند.



می توانیم به کسب سهمیه بیشـــتر در دوومیدانی برای 

المپیک امیدوار باشیم؟ 

قطعامامیتوانیمسهمیههایبیشتریرابهدستبیاوریم.در

موادپرتابیشـــانسکسبسهمیهداریم.400متربامانعهم

آقایپیرجهان99درصدراهکسبسهمیهراپشتسرگذاشتهو

بارنکینگ22درجهانشانسبالاییبرایحضوردرتوکیودارد.

در پایان اگر صحبتی باقی مانده، بفرمایید. 

صحبتخاصینیست.بازهمازلشگریومجموعهدانشگاهآزاد

بابتکمکهایشانتشکرمیکنموهمچنینازتیمخوبوبسیار

بااخلاقدانشگاهآزادکهمیتواندالگویخوبیبرایورزشکاران

باشد.اینکادروتیمکاملادانشگاهیکهلشگریساختهاست

میتواندحرفهایزیادیبرایگفتنداشتهباشد.

گفتوگو

سرپرست فدراسیون دوومیدانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: لیگ را 3 مرحله ای کردیم تا ورزشکاران آسیب نبینند

تیم بااخلاق دانشگاه آزاد الگوی خوبی برای ورزشکاران است آرش محمدی
روزنامهنگار

اردلان بزرگ نیا
روزنامهنگار

وی سکو بمانیم لشگری: امیدوارم در پایان رقابت ها ر
یکیدیگرازمیهمانانمرحلهدومرقابتهایلیگدوومیدانیرئیستربیتبدنیدانشگاهآزاداسلامیبود

کهبادقتعملکردتیمدوومیدانیتیمشراازنزدیکمشاهدهمیکرد.امیرعباسلشگریدرگفتوگو

با»فرهیختگان«بهمواردمختلفیاشارهکرد.اودرخصوصسطحکیفیتیمدانشگاهآزاداسلامیدراین

بازیهاگفت:»تیممادرمرحلهدومعملکردخوبیازخودبرجایگذاشتوتوانستمدالهایطلا،

نقرهوبرنززیادیکسبکندودرمجموعتاکنوندررقابتهاجایگاهسومرابهخوداختصاصدادهایم.

سالقبلتیممارتبهششمراکسبکردهبودولیامسالبااهتمامرویرشتهدوومیدانیبهخصوص

دربخشآقایانتوانستیمتیمباکیفیتیراجمعوجورکنیموبهقولسرپرستفدراسیونتیمیکیفی

واخلاقیرادورهمجمعکردیم.امیدوارمباهمتبچههادردورسومهمنتایجخوبیکسبکنیمو

بتوانیمهمچنانرویسکوبمانیم.«لشگریدرادامهدرخصوصحمایتازرشتههایکمخرجافزود:

»بله،ماهمانطورکهاینکاررادررشتهدوومیدانیانجامدادیموورزشکارانیرابهخدمتگرفتیمکه

دراردویتیمملیحضوردارند،درسایررشتههاهمآنراانجاممیدهیم.هدفمااینبودکهجوانان

ماباآرامشخیالدربازیهایملیحضورپیداکنندوبرایدانشـــگاهآزاداســـلامیهممایهافتخار

اســـتکهدرخدمتاینقهرماناناست.«رئیستربیتبدنیدانشگاهآزاداسلامیافزود:»جادارداز

آقایمبینیسرپرستفدراسیوندوومیدانیتشکرکنمکهتوانستنددراینشرایطکروناییرقابتها

رابانظمورعایتپروتکلهایبهداشتیبرگزارکنندکهفکرمیکنمبعدازدوچرخهسواریجزءاولین

لیگهاییاستکهدرکشوربرگزارشدهاست.«عضوستادمبارزهباکرونادرورزشدرخاتمهبهشرایط

آغازرقابتهایسایرورزشهااشارهکردوگفت:»درستادقراربراینشدکهتمامرشتههایورزشیو

فدراسیونهایشبروندوپروتکلهایمخصوصراجمعآوریکنندوبهستادبیاورندوازآندفاعکنند

تامجوزبرگزاریتماملیگهاصادرشود.البتهبرگزاریاردوبرایتیمهابلامانعاستوآنهامیتوانند

اردوهایخودرابراساسقوانینبرگزارکنندامامسابقاتلیگبعدازتاییدپروتکلهاامکانپذیراست.«


